
محمدمحمدی ســدهی/ اواخر ســال گذشــته 
بود که 10 درصد از سهام تیم های پرسپولیس 
و اســتقلال واگــذار شــد تــا بخشــی از کارهای 
خصوصی سازی این دو تیم پایان یابد. پیش 
از ایــن حســین قربــان زاده، رئیــس ســازمان 
خصوصی ســازی از شفاف سازی صورت های 
مالــی 2 باشــگاه اســتقلال و پرســپولیس خبر 
داد و ایــن در حالی اســت کــه در فصل نقل و 
انتقالات قرار داریم و اعداد و ارقام عجیبی از 
رقم قرارداد بازیکنان منتشــر می  شود. علاوه 
بر ایــن یکی از ابهامات به نحوه هزینه کرد دو 
باشــگاه درخصوص 10 درصد ســهامی است 
که واگذار شــده اســت.در این شــرایط، رئیس 
ســازمان خصوصی ســازی به ســؤال خبرنگار 
»ایران« درخصوص شفاف ســازی قراردادها 
چنیــن پاســخ داد: »قــرار اســت صورت های 
مالی باشگاه ها در سامانه کدال اطلاع رسانی 
و  فنــی  کادر  قراردادهــای  مجمــوع  شــود. 
بازیکنان تیم در این ســامانه منتشــر می  شود 
تــا مخاطبــان بدانند کــه مجمــوع قراردادها 
چقدر است. چون در حال حاضر باشگاه های 
پرســپولیس و اســتقلال در فرابورس هستند، 
بایــد رقــم مجمــوع قراردادهــا افشــا شــود. 
باشگاه ها باید اعداد و ارقام صورت های 6 ماه 
ســال مالی خود را به اطلاع مردم برسانند.« 
حســین قربان زاده صحبت هــای خود را این 
گونــه ادامــه داد: »فعــلًا ایــن دو باشــگاه در 
فرابورس هســتند و ســایر تیم هــای حاضر در 
لیگ برتر در فرابورس نیســتند و نباید رقابت 

ناعادلانه ای شکل بگیرد که یک طرف شفاف 
شــود و در ســمت دیگر این اتفاق نیفتد. باید 
عدالتــی به وجود بیاید اما در نهایت چون دو 
باشــگاه بورسی هستند باید قرارداد آنها افشا 
شــود البته در ســال گذشــته این اتفاق افتاد و 
اعداد و ارقام منتشــر شــد و مخاطبان مطلع 
شــدند که مبالغ در چه حدی بود. با توجه به 
شــایعات چند روز گذشــته فقط این را بگویم 
که در حال حاضر رقم سرمربیان باشگاه های 
استقلال و پرسپولیس نزدیک به هم است.«

رئیس ســازمان خصوصی ســازی در مورد 
اعداد و ارقام عجیبی که درخصوص قرارداد 
سرخابی ها با بازیکنان جدید منتشر می  شود، 
گفت: »این 2 باشــگاه که در حال حاضر پولی 
در جهــت ثبت قرارداد بــا بازیکنان پرداخت 
نمی کننــد و هزینــه آنها توســط اسپانســرها و 
ســایر مــوارد تأمین می  شــود و بر این اســاس 
مبلــغ قراردادهــای بازیکنــان و کادر فنــی را 
پرداخــت خواهنــد کــرد. آنها منابــع جاری از 
اسپانســر و کارگــزاری را دارنــد کــه می  تواننــد 
صــرف قــرارداد بازیکنــان و کادر فنــی خــود 
کنند.« قربان زاده دربــاره نحوه هزینه تیم ها 
از فروش 10 درصد ســهام ســرخابی ها اظهار 
نقــش  خصوصی ســازی  »ســازمان  کــرد: 
نظــارت بــر هزینه کــرد ســرخابی ها از این 10 
درصــد ســهام فروختــه شــده را دارد. ایــن 2 
باشــگاه حــدود 70 درصد از 10 درصد ســهام 
و  ســرمایه گذاری  صــرف  را  شــده  فروختــه 
حــدود 30 درصــد از آن را صرف بازپرداخت 

بدهی هــای معــوق خواهند کــرد. مثلًا طلب 
باشــگاه شهرخودرو از پرســپولیس یا مواردی 
کــه CAS، کمیته انضباطی یــا دادگاه قطعی 

کرده را باید پرداخت کنند.« 
او افــزود: »متأســفانه بدهی هــا بــه دلیل 
ایــن دو  ســوء مدیریــت در باشگاه هاســت و 
کــدام  هــر  اخیــر  4 ســال  در  فقــط  باشــگاه، 
اوج  و  کرده انــد  عــوض  مدیرعامــل   7،  6
بی نظمی هــا هــم اینجــا اتفاق افتاده اســت. 
اعضــای  بیــن  تعاملــی  مقاطعــی  در  مثــلًا 
هیــأت مدیــره نبــوده و نتیجــه ایــن شــده که 
باشــگاه به مواردی متعهد شده که در لحظه 
کارش را حــل کــرده ولــی ده هــا برابــر آن در 
آینده متضرر شــده اســت.« رئیس ســازمان 
خصوصــی ســازی در پایــان بــا اشــاره بــه باز 

شــدن نماد باشــگاه اســتقلال، گفت: »نماد 
استقلال بزودی باز می شود چون کارهای آن 
زودتر انجام شده و منتظر تأیید صورت های 
مالــی 6 ماهــه از طرف ســازمان حسابرســی 
بــود که انجام شــده اســت. فکــر می کنم در 

هفته آینده نماد استقلال را در فرابورس 
ببینیم که مــردم بتوانند خرید و فروش 

کنند. پرســپولیس هم بــه این دلیل که 
بخشی از مستندات و رفت و برگشت 

مالــی  مدیــران  و  حســابرس  بیــن 
شــرکت وجود داشــته، کمی عقب 
افتــاده امــا نمــاد پرســپولیس هم 
بایــد در هفته هــای آتی باز شــود. 
هفتــه   2 عــرض  در  اینهــا  همــه 

آینده باید اتفاق بیفتد.«

ش
بر

رییــس ســازمان خصوصی ســازی گفت: »اساســاً 
ورود مــن به عنوان ســازمان خصوصی ســازی در مورد 
منابــع حاصل از افزایش ســرمایه اســت. اما این مســیر 
نیــاز بــه شــفافیت مالــی 2 باشــگاه دارد کــه ســازمان 
درصــدد اجرای آن اســت. جا دارد از آقایــان درویش و 
آجورلو، مدیران عامل دو باشگاه تشکر کنم که همکاری 
لازم را برای شــفافیت داشــته اند و مســیر گذشــته را طی 
نکرده انــد. ایــن دو بخوبی با بورس، فرابورس، ســازمان خصوصی ســازی و وزارت 

اقتصاد همکاری داشتند. البته شفافیت فقط معطوف به حال نیست و باید نسبت 
به گذشته هم اتفاق بیفتد. کمیته ای به نام کمیته تسویه بدهی ها در باشگاه ها وجود 

دارد و در حال شفاف سازی هستند.«
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و  نقــل  فصــل  ورشــینگر/  آدرینــا 
 23 از  کــه  ایــران  فوتبــال  انتقالاتــی 
خرداد آغاز شــده و تا 9 شهریور ادامه 
خواهد داشــت، در حال ســپری شدن 
اســت و تیم هــای مختلــف بــا جــذب 
بازیکنــان و مربیــان جدید، ســعی در 
تقویــت خود دارنــد. تا بــه اینجای کار 
پرســپولیس با جذب 7 بازیکن پیشتاز 
بــوده ولــی اســتقلال و ســپاهان هــم 
کــه ریــکاردو ســاپینتو و ژوزه مورایــس 
خدمــت  بــه  را  پرتغالــی  مربیــان 
گرفته انــد، در تلاش هســتند بازیکنان 
جدیــدی را بــه خدمــت بگیرنــد تــا از 
قافلــه عقــب نمانند. در این شــرایط، 
فصــل  مهاجــم  شــهباززاده  ســجاد 
گذشــته ســپاهان که از مدتــی پیش با 
استقلال به توافق رسیده بود، یکشنبه 
شــب و پــس از جلســه بــا مصطفــی 
آجورلــو مدیرعامــل ایــن باشــگاه، بــا 
امضای قراردادی به استقلال پیوست 
تا آبی پوشــان پایتخــت اولین بازیکن 
جدیدشــان را به صورت رسمی جذب 
کننــد. بازیکنــی کــه پیــش از ایــن هم 
ســابقه دو دوره حضــور در اســتقلال 
را در کارنامــه اش دارد. ایــن مهاجــم 
32 ســاله اولین بار در لیگ چهاردهم 
بــه جمــع عضویــت آبی هــا درآمــد و 

تــا پایــان لیــگ پانزدهــم در ایــن تیم 
بــود و در 62 بــازی، 24 گل در لیــگ 
برتــر و جــام حذفــی بــرای اســتقلال 
تحــت هدایــت امیــر قلعــه نویــی بــه 
ثمر رســانده بود. شــهباززاده که پیش 
از حضــور در اســتقلال، چهــار فصــل 
بازیکن سایپا بود، در فصل 2016-17 
لژیونر شد و به آلانیا اسپور پیوست اما 
تنهــا نیم فصل در ترکیــه دوام آورد و 
به ایران بازگشــت و به عضویت نفت 
تهــران درآمــد. ایــن بازیکــن اردبیلی 
در لیــگ هفدهــم دوباره به اســتقلال 
پیوســت اما پــس از 9 بــازی در لیگ و 
جام حذفی، از اســتقلال جدا و دوباره 
لژیونر شد. القطر تیم بعدی او بود اما 
سجاد پس از انجام دو بازی برای این 
تیم قطــری دچار مصدومیت شــدید 
و از لیســت تیــم قطــری خــارج شــد. 
شــهباززاده پــس از حــدود یک فصل 
دوری از فوتبــال ایــن بــار به ســپاهان 
پیوست و در چهار فصل گذشته برای 
زردپوشــان اصفهانی بــازی کرد. او که 
در لیگ بیســتم بــا 20 گل زده، عنوان 
آقای گلی لیگ برتر را به دســت آورد، 
فصــل گذشــته ۶ گل بــه ثمر رســاند و 
6 پــاس گل بــه هــم تیمی هایش داد. 
شــهباززاده در ایــن فصل پیشــنهادی 

تــا  و  داشــت  پرســپولیس  از  جــدی 
آســتانه حضــور در این تیــم هم پیش 
رفت اما در نهایت استقلال را انتخاب 
کرد تا برای سومین بار آبی پوش شود 
و حالا باید دید این بار چه عملکردی 

در این تیم خواهد داشت.
ë  شوک به اســتقلال؛ دانشگر سپاهانی

شد
24 ســاعت از رسمی شدن قرارداد 
شــهباززاده و اســتقلال نگذشــته بــود 
که شــوکی به هواداران آبی وارد شــد و 
محمد دانشــگر که گفته شــده بود، به 
حضورش در اســتقلال ادامه می دهد 
از این تیم جدا و با قراردادی 3 ســاله 
به ســپاهان پیوســت. ایــن مدافع 28 
ســاله برازجانی کــه ســابقه حضور در 
فجر سپاسی، نفت تهران و سایپا را در 
کارنامه خود دارد، پس از چهار فصل 
حضور در اســتقلال و انجام 117 بازی 
و 11 گل زده از جمع آبی پوشان جدا و 
زردپوش شــد. به این ترتیب، سپاهان 
پس از اینکه یک بازیکن ارزشمندش 
را در اســتقلال دید، بلافاصله دســت 
به اقدام مشــابه زد و دانشگر را جذب 
کرد تا تقابل این دو تیم در فصل نقل 
و انتقــالات بــا تســاوی 1-1 در جریــان 

باشد.

گروه ورزشــی/ طی روزهای گذشــته باشــگاه های 
متعــدد لیگ برتری نســبت بــه قراردادهایی که 
برخــی باشــگاه های متمــول بــا بازیکنــان امضــا 
فضایــی  چنیــن  در  کردنــد.  اعتــراض  می کننــد 
برخی باشگاه ها به صورت یکپارچه نامه هایی را 
به ســازمان لیگ ارســال کردند و خواهان اصلاح 
ایــن رویه شــدند. حتی در نامه های مشــترکی به 
ســازمان لیــگ، چنــد باشــگاه خواهــان افزایــش 
ســهمیه بازیکنان خارجی شــدند. این باشگاه ها 
اعتقــاد داشــتند کــه رقم های درخواســتی برخی 

بازیکنــان ایرانــی حتــی از نفــرات خارجــی هــم 
بیشــتر اســت و در این شــرایط ترجیــح می دهند 
خدمــت  بــه  را  غیرایرانــی  بازیکــن   ۴ از  بیشــتر 
بگیرنــد. در نهایــت ســازمان لیــگ فوتبــال بــه 
ماجرا واکنش نشــان داد و حیدر بهاروند، رئیس 
ســازمان لیــگ فوتبال طی نامه ای به 1۶ باشــگاه 
لیــگ برتــری اعلام کــرده که نقطه نظــرات خود 
را در خصــوص نظام مند شــدن ارقــام پرداختی 
بــه بازیکنــان لیگ برتــری تــا عصر روز دوشــنبه 
)دیروز( به ســازمان لیگ به صورت کتبی ارســال 

کنند. اگر قرار اســت سه چهارم باشگاه های لیگ 
برتــری نســبت بــه ایــن مســأله اعتراض داشــته 
باشــند، قوانین جدیدی برای نقــل و انتقالات به 
صــورت فــوری مصوب و اجرایی شــود. ســازمان 
لیگ در ایــن خصوص قصد دارد دو عامل مهم 
را مــورد بررســی قــرار بدهد. اول همــان افزایش 
ســهمیه بازیکنان خارجی است که گفته می شود 
بر اســاس قانون جدیــد احتمال دارد باشــگاه ها 
بتواننــد به جای ۴ بازیکــن ، ۶ بازیکن خارجی به 
خدمــت بگیرند. موضوعی کــه ناخودآگاه ارزش 

بازیکنــان ایرانی را پایین مــی آورد چراکه با کمتر 
از رقــم درخواستی شــان تیم هــا می تواننــد برای 
جذب بازیکن خارجی خوب اقدام کنند. مســأله 
دوم هــم ســقف قرارداد اســت. در این خصوص 
صحبت هایــی مطــرح شــده کــه ســازمان لیگ و 
کمیتــه نقــل و انتقــالات قصــد دارد قراردادهای 
بالاتــر از 8 میلیــارد تومــان را ثبــت نکنــد. البتــه 
این مســأله هنــوز در حد حــرف اســت و قابلیت 
اجرایــی اش بعــد از تصویــب در هیــأت رئیســه 
فدراســیون فوتبــال مشــخص خواهــد شــد. امــا 

مشــخص اســت کــه اگــر ســه چهــارم باشــگاه ها 
موافق باشــند، احتمالًا شــاهد قرار دادن ســقفی 
بــرای ثبت قراردادها در ســازمان لیــگ خواهیم 
بــود. ایــن در شــرایطی اســت کــه قانــون ســقف 
قرارداد چند ســال قبل در فوتبال ایران اجرا شــد 
و دردســرهای زیــادی را بــه وجــود آورد. افزایش 
مســائل  اصلی تریــن  از  زیرمیــزی  قراردادهــای 
پیش آمده بعد از گذاشــتن سقف قرارداد بود که 
حالا شاید در صورت تکرار این موضوع بازهم در 

بین تیم های لیگ برتری شاهد آن باشیم.

استقلال شهباززاده را گرفت، سپاهان دانشگر را به اصفهان برد

بازی 1-1 در جریان است!

جزئیات قرارداد مهاجم برزیلی سرخ ها لو رفت
مربی اسپانیایی پرسپولیس: ایران قدرتمندترین لیگ خاورمیانه را دارد

گروه ورزشی/باشگاه پرسپولیس که در فصل نقل و انتقالات 7 بازیکن جدید 
را به خدمت گرفته، از مدت ها قبل به دنبال جذب یک مهاجم برزیلی به نام 
کاسیانو دیاز است. بازیکن 33 ساله که فصل قبل در باشگاه ویزلای پرتغال 
حضور داشــت و به نظر می  رســد حضور این بازیکن در جمع سرخ ها نهایی 
شــده اســت. اما اتفاقی که در این بین افتاده، این اســت که پیش قرارداد این 
بازیکن منتشــر شده اســت. طبق این قرارداد، کاسیانو قرار است با قراردادی 
300 هزار دلاری راهی پرسپولیس شود و در صورت قهرمانی سرخ ها 2۵ هزار 
دلار هم به عنوان پاداش دریافت کند. البته پرســپولیس به این بازیکن قول 
داده تا قبل از شــروع لیگ 100 هزار دلار به او پرداختی داشــته باشد. در ایران 
راننده و آپارتمان شخصی هم در اختیارش خواهد بود که البته درخصوص 
بازیکنــان خارجــی اتفاقــی عــرف و طبیعی اســت. بــه این ترتیــب مجموع 
دریافتــی ایــن بازیکن برزیلــی رقمی در حــدود 10 میلیارد تومــان برای یک 
فصل خواهد بود. البته ســرخ ها 2۵0 هزار دلار هم برای دریافت رضایتنامه 
این بازیکن به ویزلا پرداخت خواهند کرد که مجموعاً هزینه جذب کاســیانو 
را به 18 میلیارد تومان می رساند. درخصوص بازیکنان جدا شده پرسپولیس 
هم، محمد شــریفی به مدت یک فصل به نســاجی پیوست تا دوباره شاگرد 
مربی سابقش در پرسپولیس یعنی حمید مطهری شود. نساجی پیش از این 

علی شجاعی را هم از پرسپولیس به خدمت گرفته بود.
گفتنی است ولسلی ننسا مربی دروازه بانان برزیلی سابق تیم  الریان قطر 
که برای حضور در کادر فنی پرســپولیس با این باشــگاه به توافق رسیده، قرار 
اســت حداکثر این مربی تا پنجشــنبه هفته جاری برای عقد قرارداد رســمی 
در تهران حاضر شــود. ننســا که در تیم هایی مانند سانتوس بوده، سابقه کار 
بــا مربیانــی چون لوران بلان، برایان لادروپ و خورخه فوســاتی را در کارنامه 
خــود دارد. همچنین پپه لوســادا که به عنوان مربی بدنســاز به کادر فنی تیم 
فوتبال پرســپولیس ملحق شده، قرار است طی روزهای آینده به ایران بیاید 
تا مشــغول به کار شود. این مربی اســپانیایی در گفت وگو با سایت اسپانیایی 
lavozdigital به اشــاره به حضورش در ایران گفت: »من در چندین باشــگاه 
ایرانــی به عنــوان مربــی حضور داشــته ام که از همــه آنها قدردانــی می کنم. 
مــن و یحیــی گل محمدی یکدیگــر را به عنــوان رقیب می شــناختیم. زمانی 
کــه گل محمــدی بــا من تماس گرفــت، با یک تیــم اروپایی و تیــم دیگری از 
ایــران مذاکره می کــردم، اما اتفاقی کــه افتاد، این بود که پرســپولیس خیلی 
زود برای اســتخدام من دســت به کار شــد و ظرف 3 روز پیشــنهاد و قرارداد 

را ارائــه کرد.«لوســادا ادامــه داد: »ایران فوتبال دوســتان 
زیادی دارد. استادیوم پرسپولیس )آزادی( که شبیه 
به نوکمپ اســت، می تواند 90 هــزار نفر را در خود 
جای بدهد. جو در آنجا بسیار فوتبالی است. لیگ 

ایران قدرتمندترین لیگ خاورمیانه اســت. 
کشورهایی مثل قطر، امارات یا عربستان 

برای من در سطح پایین تری از فوتبال 
قــرار دارند، البته نه از نظر اقتصادی، 

چــون از ایــن لحــاظ ممکــن اســت 
کمــی بالاتر از ایــران باشــند. در آن 
کشــورها می توان پول بهتری برای 
بازیکنــان و مربیــان وجــود داشــته 

باشــد، اما از نظــر فوتبالی فکر می کنــم ایران در 
حال حاضر تیم اول آسیاست.«

سیدجلال: از این همه محبت شگفت زده ام
اگر ورزشکاران برای خوشحالی مردم تلاش کنند، در اذهان می مانند

در چنــد وقت اخیر صحبت های زیادی درخصوص خداحافظی ســیدجلال 
حســینی کاپیتان پرســپولیس از فوتبال مطرح و اعلام شد  قرار است به کادر 
فنی سرخپوشان اضافه شود. در این شرایط، ابتدا اعلام شد سیدجلال قصد 
دارد در یک کنفرانس خبری از فوتبال خداحافظی کند اما او تصمیم گرفته با 
یک پست در اینستاگرام وارد عالم مربیگری شود و از فوتبال کناره گیری کند. 
حســینی در گفت وگو با فارس، درخصــوص واکنش همبازیانش، هواداران و 
اهالی فوتبال به خداحافظی اش گفت: »واقعاً خوشحالم و نمی دانم با چه 
زبانی از مردم تشــکر کنم. واقعاً باورم نمی شــود که هواداران فوتبال فارغ از 
رنگ ها این اندازه به من لطف داشتند و من را                            مورد حمایت خود قرار دادند. 
اینکــه بعد از ســال ها فوتبال بازی کردن این گونه مــردم من را                            مورد محبت 
خود قرار می دهند، شگفت زده ام می کند و زبانم قاصر است تا از آنها تشکر 
کنــم. باید از همه هواداران فوتبال و بخصوص هواداران پرســپولیس، اهالی 
فوتبال، بازیکنان، مربیان، اصحاب رســانه و... ممنون باشــم که ســنگ تمام 
گذاشــتند و مــن را                            مــورد محبــت و لطف خود قــرار دادند. خودم هــم باورم 
نمی شــد این طــور مورد محبت قرار بگیــرم و واقعاً نمی دانــم در جواب این 
همــه دلگرمی و معرفت چه بگویــم.«او ادامه داد: »از اینکه بعد از ســال ها 
فوتبــال بــازی کــردن و دور بودن از همه چیــز بازهم در ذهن مــردم ماندگار 
شــدم، خوشــحالم. ایــن موضــوع درس بزرگی بــرای همه فوتبالیســت ها و 
ورزشکارانی است که بدانند اگر بدون حاشیه و برای خوشحالی مردم تلاش 
کنند، همیشه در اذهان هواداران باقی می مانند. مردم و هواداران بامعرفت 

ما واقعاً سنگ تمام می گذارند و در این چند وقت محبت 
بســیار زیــادی بــه چشــم دیدم کــه ایــن مســأله برایم 

باورکردنی نبود. یک بار دیگر از همه هواداران و اهالی 
فوتبــال تشــکر و قدردانــی می کنم و امیــدوارم بتوانم 
پاســخ این محبت ها را                            بدهم.« حســینی درخصوص 
کــرد:  عنــوان  فوتبــال  از  خداحافظــی اش  چگونگــی 

»درباره خداحافظــی از فوتبال در آینده ای نزدیک 
صحبت خواهم کرد و به طور مفصل درباره همه 

چیز به سؤالات پاسخ خواهم داد.«

مدد سرمربی ایرانی عراق از حضرت فاطمه )س(
تیم ملی فوتســال عراق با هدایت محمد ناظم الشــریعه یکشــنبه شــب در 
نیمه نهایی جام کشــورهای عربی به مصاف کویت رفت و با نتیجه 2 بر یک 
بــه پیروزی رســید. ناظم الشــریعه قبــل از ورود به زمین به همــراه بازیکنان 
عراقی از حضرت فاطمه سلام الله علیها مدد جستند که در رسانه های عراق 

بازتاب گسترده ای داشت. 

نصیرزاده جانشین براتی شد
احمدرضــا براتــی در آذر 1400 از ریاســت کمیتــه تدویــن و تطبیــق مقــررات 
فدراسیون فوتبال استعفا کرد. برهمین اساس میرشاد ماجدی دیروز پس از 
گذشت 7 ماه از بلاتکلیفی این کمیته سرانجام با حکمی هوشنگ نصیرزاده 

را به عنوان رئیس جدید کمیته منصوب کرد. 

اصولی: دلیل لغو بازی با آرژانتین سیاسی بود
احسان اصولی، رئیس کمیته فوتسال فدراسیون فوتبال در مورد لغو بازی با 
آرژانتین گفت: »طبق مکاتباتی که با فدراسیون آرژانتین داشتیم، این دیدار 
نهایی شــده بود اما متأســفانه با اینکه فیفا بارها اعلام کرده فوتبال سیاســی 
نیست، فدراسیون آرژانتین به دلیل مسائل سیاسی برای مرحله آخر قطعی 
شــدن برگزاری بازی که صدور ویزا بود، پاســخ فدراسیون را نداد البته حضور 
ما در تورنمنت 6جانبه فوتســال تایلند قطعی شــده و پاســخ فدراسیون این 

کشور را دادیم و به امید خدا در این تورنمنت شرکت می کنیم.«

در نامه سازمان لیگ به 16 باشگاه لیگ برتری عنوان شد

نظام مند شدن ارقام پرداختی به بازیکنان لیگ برتری

حسین قربان زاده، رئیس سازمان خصوصی سازی در گفت وگو با »ایران«:

رقم سرمربیان استقلال و پرسپولیس نزدیک به هم است
سرخابی ها باید اعداد و ارقام 6 ماه اول سال مالی خود را به اطلاع مردم برسانند/ بدهی ها به دلیل سوء مدیریت در باشگاه هاست

یزدانی استقلالی می شود یا سپاهانی؟
مورد خاص اســتقلال بــرای تقویت خط دفاعی 
خــود ســیاوش یزدانی اســت؛ مدافعــی که چند 
ماهــی اســت ســرباز شــده و از راه هــای مختلف 
بــرای گرفتــن معافیــت موقــت اقدام کــرده اما 
هنوز به نتیجه نرسیده است. مثل قبول شدن در 
آزمون دکترا که در آن هم هنوز موفقیتی کســب 
نکــرده اســت. البتــه مدیــران باشــگاه اســتقلال 
رایزنی هایی را با ارگان های مختلف انجام دادند 

تا شــاید بتوانند مجوز بازی یزدانی را بگیرند و از 
رفتن او به ملوان در لیگ بیست و دوم جلوگیری 
کنند. نکته ای که در این بین وجود دارد این است 
که مدیران سپاهان هم تصمیم دارند یزدانی را 
به اصفهــان برگرداننــد و در مذاکراتی که انجام 
داده انــد، بــه او گفته انــد اگــر بتوانــد معافیــت 
تحصیلــی اش را نهایــی کنــد، باشــگاه ســپاهان 

علاقه مند به جذب اوست.

ماجراهای نورافکن و میرزایی و پیشنهاد از استقلال و پرسپولیس
گفتــه می شــود امید نورافکــن که یک ســال دیگر از قــراردادش 
بــا ســپاهان باقــی مانــده، مــورد توجــه پرســپولیس و یحیــی 
گل محمــدی اســت. همچنیــن در یک لایــو اینســتاگرامی، رضا 
میرزایی تأکید کرد باشــگاه اصفهانی به هیچ عنوان رضایتنامه 
او را بــرای تیم هــای ایرانــی صــادر نمی کنــد و ایــن بازیکــن هم 
علاقــه دارد در جمع طلایی پوشــان بماند، مگــر اینکه با انتقال 
او بــه فوتبــال اروپــا موافقت شــود. نکته ای کــه دربــاره میرزایی 
وجود دارد، این اســت که قرارداد او با ســپاهان به اتمام رســیده 
اســت. در این شــرایط، نورافکن هم ســابقه حضور در استقلال 
را دارد، در پاســخ بــه درخواســت یکی از مخاطبــان صفحه اش 
بــرای بازگشــت به جمع آبی هــا عنوان کرد: »من پیشــنهادی از 

استقلال ندارم ولی آقا رضا )میرزایی( از استقلال پیشنهاد دارد 
و خــودش می داند چه کاری انجام بدهد.« در همین حین و در 
حالــی که میرزایی بــه حاضرین در لایو عنوان کرد قلب قرمز در 
کامنت هــا نگذارند، نورافکن از او خواســت این حرف ها را نزند. 
لحظاتی بعد و پس از اینکه آهنگ مازندرانی قهرمانی استقلال 
در خودروی میرزایی پخش شــد، امیــد نورافکن واکنش جالبی 
به این موضوع داشت: »آهان. این آهنگ قشنگه« گفتنی است 
محمد نژاد مهدی مدافع ســپاهان هم که از اســتقلال پیشنهاد 
داشــت، قــراردادش را با اصفهانی ها تمدید کــرد. ضمن اینکه 
سپاهان به محمدرضا حسینی هم که قصد جدایی از این تیم و 

پیوستن به استقلال را داشته رضایتنامه نداده است.

و  نقــل  در  کنــدی  عملکــرد  اســتقلال 
انتقالات داشته و این موضوع نارضایتی 
هواداران این تیم را در پی داشــته اســت.

این در حالی اســت که مدیران اســتقلال 
تمایلی به تمدید قــرارداد با وریا غفوری 
نشــان نمی دهنــد و ایــن کاپیتــان آبی ها 
احتمــالاً راهــی فــولاد می شــود. ضمــن 
اینکه امیر حسین حسین زاده هم ممکن 
است لژیونر شود و به شارلوا برود. در این 
شــرایط، باز هم ممکن اســت بازیکنانی 
از اســتقلال راهــی ســپاهان شــوند. هــر 
چند اســتقلال هــم تعــدادی از بازیکنان 
را بــرای جــذب مــد نظــر دارد. ایــن تیم 
مذاکراتــی بــرای جــذب محمــد محبــی 
بازیکن سابق سپاهان که در سانتاکلارای 
پرتغــال بــازی می کند، داشــته و مدیران 
اســتقلال امیدوارند این بازیکن را جذب 
کننــد. ایــن در حالــی اســت که ســپاهان 
هــم در پــی جــذب دوبــاره ایــن بازیکــن 
اســت. جالب اینکــه پرســپولیس هم در 
نامه ای رســمی به سانتاکلارا، خواهان به 
خدمــت گرفتن محبــی شــده و باید دید 
در نهایت او چه تیمی را انتخاب می کند. 
امــا مســئولان اســتقلال بعــد از جدایــی 
دانشــگر بــرای تمدیــد قــرارداد بازیکنان 
فصل گذشــته خود به تکاپــو افتاده اند. با 

توجــه به گرفتن کســری خدمت توســط 
محمدحســین مرادمند و تمدید قرارداد 
او تا پایان فصل، این مدافع هم به جمع 
آبی پوشــان اضافه خواهد شــد امــا پایان 
قــرارداد رافائــل ســیلوا، عــارف غلامــی 
و روزبــه چشــمی نگرانی هایــی را بــرای 
طرفداران استقلال ایجاد کرده مبادا تیم 
قهرمان فصل قبل که تنها 10 گل خورده 
در 30 بــازی را در کارنامــه اش بــه ثبــت 
رســانده در خــط دفاعی با کمبود شــدید 
بازیکن مواجه شــود. در چنین شرایطی، 
مذاکــرات همزمــان اســتقلالی ها با ســه 
بازیکــن خــط دفاعی شــان ادامــه دارد و 
آنهــا امیدوارنــد طــی دو، ســه روز آینــده 
قراردادهای جدیدی را با چشمی، سیلوا 
و غلامی امضا کنند. مســأله مهم درباره 
سیلوا، رقم پیشنهادی بالای این بازیکن 
اســت. گفته می شــود این مدافع برزیلی 

که پیشنهادی نیز از لیگ امارات دریافت 
کــرده، رقمی نزدیک بــه 700 هزار دلار از 
استقلالی ها درخواست کرده اما مدیران 
اســتقلال در تلاش هســتند بــا مذاکرات 
جدیــد این رقم را پاییــن بیاورند. غلامی 
هم یکی دو پیشنهاد از اروپا دریافت کرده 
و همیــن موضــوع او را در یــک دوراهــی 
قــرار داده کــه پرتغــال بــرود یــا در ســال 
جام جهانی در چشــم دراگان اسکوچیچ 
بماند. چشــمی هم با اینکه به اســتقلال 
علاقــه دارد، در مذاکــره با مســئولان این 
تیم اعلام کرده می خواهد نظر ســاپینتو 
را دربــاره خــودش بدانــد. ایــن در حالی 
اســت که او با پیشــنهادهای مالی خوبی 
از ســوی ســپاهان و تراکتــور مواجه شــده 
است. ضمن اینکه سپاهانی ها به غلامی 
و ســیلوا هم پیشنهاد حضور در اصفهان 

را داده اند. 
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